
 

 

Vragen en antwoorden consultatiebijeenkomst 10 december 2020 
 
Hieronder een beknopte samenvatting van de gestelde vragen en antwoorden. 

 
 

Sheet Vragen: 
 

Antwoorden: 

8 Hoe kunnen administratieve 
lasten voor aanbieders bij 
onderaannemerschap worden 
beperkt? 
 

Aanbieders: Lumpsum helpt al. EPD delen lastig ivm 
AVG. Zoveel mogelijk bij bestaande systemen. Bv 
iWmo. 
Gemeente: iWmo is niet voor aanbieders onderling op 
dit moment. Is wel in ontwikkeling. Niet mogelijk op 
basis van huidige ict systemen. 
Aanbieders : Regelmatig contact met elkaar hebben 
en ervaringen uitwisselen is essentieel. 
 
Goede ervaringen met reversed billing (Qoden, is schil 
om Nedap om uren te uploaden), de hoofdaanbieder 
stelt dan de factuur op. 
 
Aanbieders: liefst vrijheid in de wijze van facturering. 
Gemeente: vrijheid kan lastig zijn omdat er 
verschillende gebieden zijn en er mogelijk dus 
verschillende facturatiemethoden tussen 
hoofdaanbieder - en onderaannemers kunnen 
ontstaan. 
 
Conclusie: Liefst geen gezamenlijk EPD. 
 

8 Wat moet verplicht zijn en wat 
niet verplicht. 
 

Gemeente: Wil je regels voor facturatie of juist niet? 
Aanbieders geven aan: sturing op eenduidigheid van 
regels is gewenst 
 
Conclusie: Wel wat regels voor eenduidigheid. 
 

 Kunnen we nog meedenken over 
de transformatie percentages? 
 

Dat kan nu via de mail, de gemeente overweegt een  
extra consultatiebijeenkomst hierover in  januari. 

9 Kan een rechtsvorm bij een 
samenwerking geëist worden? 
Welke varianten rechtsvormen 
zijn dan mogelijk? 
 
 
Wat vinden jullie belangrijk? 

Gemeente: dit is een optie, het wordt momenteel nog 
onderzocht. 
Rechtsvormen: is nog niet goed naar gekeken. 
Stichting of BV? Als een rechtsvorm wordt gevraagd, 
dan hoeft alleen de gegunde aanbieder dit te regelen. 
 
Zekerheid is belangrijk. Zowel voor cliënten als 
gemeente. 
 

 Is er aan gedacht om niet aan te 
besteden maar te subsidiëren? 
 

Gemeente: een dergelijk opdracht kan niet 
onderhands via subsidiering geregeld worden omdat 
meerdere aanbieders interesse zullen hebben in een 
dergelijke opdracht.  
 

10 Is bekendheid met/in de regio een 
van de eisen? 

Gemeente: Er is ons veel aan gelegen dat er 
bekendheid is met deze regio. Kan ook onderdeel van 



 

 

 
 
Worden er referenties gevraagd  
op de doelgroepen? 
 
Worden ook referenties van 
cliënten ook gevraagd? 
 
 

de gunningseisen zijn. Maar dit is nog niet klaar.  
 
Gemeente: Ja, er worden referenties uitgevraagd voor 
de verschillende doelgroepen.  
 
Gemeente :tevredenheidsverklaringen van 
opdrachtgevers kunnen worden gevraagd, praktisch te 
lastig om het op cliëntniveau te doen.  
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Niet aangeboren hersenletsel als 
referentie-eis? 
 
Moet iedereen solvabel zijn? 

Gemeente: zou kunnen dat we die doelgroep ook bij 
de referentie-eisen meenemen. 
 
In principe moet iedereen in de combinatie solvabel 
zijn.  
 

 Er is nog veel onbekend, komt er 
nog informatie voor publicatie 
bestek? 
 
 
Is het mogelijk het concept- 
bestek in consultatie te geven? 

Gemeente: wanneer het bestek wordt gepubliceerd 
wordt alles duidelijk. 
Gemeente: Welke punten zijn dan nog onduidelijk? 
Aanbieder: Solvabiliteit bijvoorbeeld. 
 
Gemeente: dat is lastig, dat nemen we in overweging. 
Wellicht wel onderdelen van het bestek.  
 

12 Wie zitten in beoordelingsteam? 
 
 
Is het mogelijk om toelichting te 
krijgen op de cijfers bij gunning? 
 
Advies: veel tijd nemen voor 
implementatie 

Gemeente: personen die kennis hebben van en 
ervaring met het sociaal domein. 
 
Gemeente: De voornemens tot gunning en afwijzing 
zullen duidelijk worden onderbouwd.  
  
Voor de implementatie is het 2e halfjaar van 2021 
bestemd. 
 

13 Komt er een checklist voor de bij 
inschrijving in te dienen 
documenten? 
 

Ja die wordt toegevoegd aan de 
aanbestedingsstukken. 
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Kan de gemeente alvast 
formulieren vooraf invullen? 
 
 
 
Wat wordt er gedaan om kleine 
aanbieders te helpen?  
Die  zouden anders wel kunnen 
verdwijnen! 

Gemeente: Er komt een toelichting op de UEA. Voor 
een deel wordt het formulier al ingevuld voor zover 
mogelijk. Het overgrote deel moet door de inschrijver 
worden ingevuld, het is dan ook een Eigen verklaring. 
 
Inschrijven kan lastig zijn  voor een kleine partij, 
wellicht is een combinatie zoeken te adviseren.  
Gemeente: Deze aanbesteding Is een politieke keus, 
er zullen partijen afvallen.  
 

 Is tegelijk inschrijven als 
hoofdaanbieder en als 
onderaannemer mogelijk? 
 

Gemeente: Dat kan niet in hetzelfde perceel in een 
gebied, maar wel in verschillende gebieden of 
percelen. 

17 De aanbesteding heeft ook veel 
gevolgen voor inwoners en de 
inzet van aanbieders bij 
bestaande cliënten. 
 
 

Gemeente: ja, dat is zo, we gaan uit van een zachte 
landing, maar er moeten  nieuwe uitvoeringsplannen 
worden gemaakt. Hoofdaanbieders moeten 
kennismaken/samenwerken met zittende partijen. Dat 
vraagt veel voorbereiding.  
 



 

 

Wordt bij de aanbesteding ook 
gevraagd aan de aanbieder hoe 
die de omzetting van indicaties 
ziet? 
 
Wordt het gebiedsbudget in het 
eerste jaar ook gekort vanwege 
de transformatie? 

Ja, de invulling hoe de aanbieder de transformatie-
opdracht gaat invullen wordt een belangrijke 
wegingsfactor. 
 
 
Gemeente: Het eerste jaar zal de omzetting en de 
uitvoering centraal staan, de transformatie-opdracht 
is dan zeer beperkt. 
 

18 Wordt de financiering van de 
implementatie meegenomen in 
het gebiedsbudget? 
 
Is de planning niet te strak? Is er 
wel genoeg tijd voor aanbieders 
om zich voor te bereiden op de 
inschrijving? 
 
 
 
 
 
 

Gemeente: Ja, er worden extra uitvoeringskosten 
meegenomen in budget. 
 
De gemeente neemt vanwege zorgvuldigheid  meer 
tijd voor de aanbestedingsprocedure dan strikt 
noodzakelijk.   
De grote lijnen van de aanbesteding zijn door de 
consultaties al bekend, dus de voorbereiding van 
aanbieders kan alvast beginnen.  
 
Aanbieders kunnen elkaar nu al opzoeken, daar hoef 
je het bestek niet voor af te wachten. De gemeente 
gaat dit jaar nog de onderlinge kennismaking tussen 
aanbieders faciliteren met een digitaal platform 
(nadere informatie volgt via Tenderned). 
 

 Behoud van kleine aanbieders is 
politiek van belang. 
Wat is er voor hen nodig? 
Ondersteuning van de gemeente? 
 
 
 
 
Is er mogelijk Invloed van corona 
op het proces?? 

De gemeente mag niet helpen bij de inschrijving. We 
houden consultaties, zoals vandaag. Wellicht is een 
partnerschap met een grotere aanbieder een 
oplossing? 
De gemeente kan maximaal informeren, maar verder 
is het aan de aanbieders zelf. Er zijn ook bureaus, die 
aanbieders kunnen helpen bij het inschrijven.  
 
Gemeente: in principe niet. Het gemeentebestuur 
moet nog wel een besluit nemen. 
 

 Wordt het extramurale beschermd 
wonen ook in aanbesteding 
meegenomen?  
 

Gemeente: omdat de doordecentralisatie BW 
waarschijnlijk 2023 wordt, zal het voor 2022 
financieel nog niet in budget verwerkt worden, wel 
komt er een bepaling dat het dan later wordt 
opgenomen. 
 

 Mag je inschrijven zonder kennis 
van één van de doelgroepen? 
 

Gemeente: ja, dat kan als de inschrijver zich beroept 
op de kennis van een onderaannemer of ‘een beroep 
doet op een derde’ die ervaring hebben met 
ondersteuning aan doelgroepen waarmee de 
inschrijver zelf geen ervaring heeft.  
 

 Een onderaannemer kan met 4 
verschillende hoofdaannemers te 
maken krijgen. Is dat niet lastig 
voor de onderaannemer? 
 

Gemeente: Er zullen wel wat eisen worden gesteld 
aan deze relaties, maar niet teveel. Bijvoorbeeld: een 
maandelijkse afrekening.  

 Is er iets meer bekend over de 
taken van het gebiedsteam bij 
minder dan 16 uren begeleiding? 

Gemeente: kortdurende ondersteuning blijft bij 
gebiedsteam zoals nu het geval is, wellicht in de 
toekomst nog uitbouwen.  



 

 

 

 Voor transformatie wordt 
gerekend op 70% minder instroom 
voor ouderen bij dagbesteding  
basis? 
 
 
 
Er is niet met aanbieders 
besproken over de transformatie-
percentages. 
 
Wat mogen we verwachten van 
het  voorliggend veld? 

Gemeente: de gemeente gaat geen klanten 
tegenhouden, maar moet ook kritisch zijn bij 
indicatiestelling.  
In het begin van de jaren zal de teruggang beperkt 
zijn, maar na 4 jaar wordt inderdaad gerekend op 70% 
minder.  
 
Gemeente: over de transformatie is wel gesproken bij 
de consultatie op 25/26 oktober, maar niet heel 
gedetailleerd.   
 
De transformatie is gebaseerd op expert opinion en de 
eerste ervaringen elders, maar het blijven aannames.  
 
De gemeente overweegt of we hier binnenkort nog 
verder over in gesprek moeten gaan door middel van 
een extra consultatie. 
 

 Hoe gaat de gemeente toezicht 
houden? 
 

Er komt een passage in het bestek over het 
gemeentelijke toezicht. 

 Hoe verhoudt het PGB zich tot dit 
aanbestedingsproces? 
 
 
 
Drempel opgeworpen. 

Gemeente: PGB wordt niet opgenomen in het 
gebiedsbudget, maar als ‘communicerende vat’. 
Fluctuaties in omzet PGB worden verrekend met het 
gebiedsbudget. 
 
Toegang PGB blijft lopen via het gebiedsteam.  
 

 Compliment voor dit proces ter 
voorbereiding op de aanbesteding. 
 
Transformatie moet wel goed 
terugkomen in bestek. 
 
 
 
Gebiedsbudget: we weten nog 
niet hoe het budget eruit ziet. 
 

De gebiedsbudgetten worden pas bekend bij de 
publicatie van het bestek.  
 
Wel zullen binnenkort de omzetten en aantallen 
producten per gebied via Tenderned worden 
gepubliceerd. Ook de nieuwe virtuele tarieven zullen 
worden gepubliceerd.  
 
We nemen nog in beraad of we over de transformatie 
nog met aanbieders in gesprek gaan. 

 
 


